
Interpelace: Divoká prasata a opatření Prahy 5 

Na koho: radní MČ Praha 5 Milan Vrkoč 

Vážený pane radní, 

V letošním roce se obyvatelé Prahy 5 potýkají se zvýšeným výskytem divokých 

prasat, která se pohybují mezi rodinnými domy, rozrývají pozemky a vzhledem k 

tomu, že mezi nimi jsou i bachyně se selaty, jsou považována za nebezpečná. 

Tato situace vyvolala obavy mezi obyvateli, kteří se obávají o bezpečnost 

zejména svých dětí. Zvýšený výskyt divokých prasat je zaznamenán i v jiných 

částech Prahy, včetně nemocnic a na zastávkách MHD.  

Mé dotazy: 

1. Jaká opatření přijala nebo přijme vedení MČ Praha 5 v souvislosti 

s popsanou situací 

2. Probíhá koordinace a spolupráce s magistrátem Prahy a jakou formou? 

3. Uvažuje MČ Praha 5 o větší osvětě, o přípravě informací pro občany, jak 

se případně divokým prasatům bránit a jak účinně chránit svůj majetek? 

Prosím o písemnou odpověď 

 

Lubomír Brož 

 

 


